


wat in die sfeer vanuit beleidsoogpunt mogelijk moeten maken, maar ook hij adviseert negatief
over deze initiatieven. Gelet op de correspondentie tot nog toe kan verwacht worden dat 

 een gesprek met jou wil hebben. Vandaar even de bovengenoemde
info en de onderstaande reactie.
Mvg

Van:  
Verzonden: vrijdag 20 maart 2020 17:46
Aan: 
Onderwerp: RE: Zuidbuitenpoldersekade 7 Dordrecht
Ha ,
Ik ben het niet helemaal met  eens over het aankopen van bedrijven. Wel de
bedrijven die daadwerkelijk voor de aanleg van natuurgebied en onbebouwd recreatiegebied
nodig waren, maar voor het knooppunt Sterren-Schenkel was het in ieder geval vanaf het
moment waarop ik bij de ontwikkeling van dit gebied werd betrokken altijd de bedoeling
geweest dat hier een transformatie naar recreatie op basis van particulier initiatief zou ontstaan.
Juist omdat we dit niet strikt konden/wilden afdwingen zijn binnen de recreatieve bestemming
ook functieaanduidingen opgenomen (ook voor het bedrijf van ) waardoor
de bestaande bedrijven –voor zover legaal ter plaatse gevestigd- konden worden voortgezet.
Maar de Zuidbuitenpoldersekade was en is geen bedrijfsterrein. Wanneer het de bedoeling is om
op Zuidbuitenpoldersekade hooi en stro dat uit het agrarisch gebied wordt aangeleverd wordt
opgeslagen en overgeslagen is dat gebruik waarschijnlijk niet in strijd met de voor het pand
geldende functieaanduiding. Wanneer het echter om een fouragehandel gaat die voor een
belangrijk deel zijn klantenkring buiten het gebied van de gemeente Dordrecht heeft, moet het
echt worden aangemerkt als een (groot?)handel die op een bedrijfsterrein thuis hoort. Maar
uiteraard staat het u vrij een overleg met de wethouder aan te vragen.
Mvg

Aan:  
Verzonden: donderdag 19 maart 2020 20:17
Aan: 
CC: 

Onderwerp: Zuidbuitenpoldersekade 7 Dordrecht
Geachte heer ,
Ik heb nog extra navraag gedaan bij de koper en zijn adviseur de heer . 
Hij meldde me de navolgende tekst.
Ik heb  eerder telefonisch een aanvullende toelichting gegeven op
onderstaande mail van . Kennelijk is uit jouw brief en mijn toelichting
toch niet duidelijk dat de hoofdfunctie de op- en overslag van agrarisch product is (hooi
en stro dat uiteraard) -zoals altijd- voor fouragedoeleinden gebruikt wordt. Ten
overvloede hooi is weidehooi, graszaadhooi of lucernehooi. Stro is tarwestro of
gerstestro. Alle zijn afkomstig van agrarische gewassen die op de Zuid-Hollandse
eilanden geteeld worden.
Duidelijk is gesteld dat de hoofdvestiging in Alblasserdam gevestigd blijft.
Als nevenactiviteit op de locatie wordt voorgesteld de activiteiten die thans plaats vinden
te Papendrecht op de plaats waar het nieuwe politiebureau gevestigd zal worden, zoals
hieronder omschreven te hervestigen. Van geuroverlast is overigens geen sprake. De
stammen worden alleen gezaagd en vervolgens gekloofd. Uiteraard wordt het hout niet
bewerkt, het is en blijft een natuurproduct.
Mijn mening over het bestemmingsplan behoud ik mij voor. Wel herinner ik mij dat het
aanvankelijk de bedoeling was om de aan de Zuidbuitenpolderse kade gevestigde






